
RM 0002.6.9.2011                                  PROTOKÓŁ Nr 9/2011
z IX Sesji VI kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 29 listopada 2011 roku.

Ad. 1 

Otwarcia VIII Sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Arkadiusz 

Rybak,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej,  witając  zebranych  radnych,  sołtysów,  kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji. 

Ad. 2

- Pan Arkadiusz Rybak stwierdził quorum, na ustawową liczbę 15 radnych, obecnych było 14  

   radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 3

Na Sekretarza IX sesji powołany został Pan Mariusz Śmigiel.

Ad. 4 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 5 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad. 6 a – f

-  Pan Arkadiusz  Rybak odczytał  projekt  uchwały Nr IX/60/2011 w sprawie określenia  wzorów 

formularzy  informacji  i  deklaracji  podatkowych.  Poinformował,  że  zmiany  w  tej  uchwale  są 

niewielkie, zaledwie kosmetyczne.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/60/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/61/2011 w sprawie obniżenia ceny skupu 

żyta do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski. Poinformował, iż 

na wspólnym posiedzeniu Radni znaleźli konsensus i uznali, iż stawka 43 zł w tej uchwale będzie 

najbardziej stosowna. 

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/61/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 



jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/62/2011 w sprawie określenia wysokości 

stawek w podatku od nieruchomości. Dyskusji nie było.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/62/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/63/2011 w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2012 rok. Dyskusji nie było. 

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/63/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/64/2011 w sprawie określenia wysokości 

podatku od środków transportowych. Dyskusji nie było.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/64/2011  opowiedziało  się  13 

Radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 Radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/65/2011 w sprawie określenia wysokości 

stawek opłaty targowej. 

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/65/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/66/2011 w sprawie zatwierdzenia taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/66/2011  opowiedziało  się  6 

Radnych, 5 Radnych było przeciw, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała została przyjęta 

zwykłą większością głosów.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/67/2011 w sprawie ustalenia dopłat na 2012 

rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe i komunalne do 

zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na obszarze Miasta i Gminy Piotrków Kujawski.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/67/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  odczytał  projekt  uchwały  Nr  IX/68/2011  w  sprawie  upoważnienia 

Kierownika  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Piotrkowie  Kujawskim  do 

prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji  administracyjnych  w  sprawach  dotyczących 

świadczeń  pomocy materialnej  o  charakterze  socjalnym dla  uczniów  z  terenu  Miasta  i  Gminy 



Piotrków Kujawski.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/68/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/69/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

Radni  Przystąpili  do  głosowania.  Za  przyjęciem  uchwały  Nr  IX/69/2011  opowiedziało  się  14 

Radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było.  Uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/70/2011 w sprawie Wieloletniego Programu 

Współpracy  Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi 

podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego oraz  wolontariatem na lata  2012 – 

2015.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/70/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/71/2011 w sprawie zbycia w formie 

bezprzetargowej, oddanych w użytkowanie wieczyste, nieruchomości gruntowych położonych w 

miejscowości Piotrków Kujawski.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/71/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/72/2011 w sprawie zbycia w formie 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w miejscowości Piotrków 

Kujawski.
Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/72/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/73/2011 w sprawie ustalenia górnych 

stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie usuwania i 

unieszkodliwiania odpadów komunalnych.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/73/2011 opowiedziało się 4 

Radnych, 7 Radnych było przeciw, 3 Radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została 

przyjęta.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/74/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie 



Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2011 – 2025.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/74/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr IX/75/2011 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2011.

Radni Przystąpili do głosowania. Za przyjęciem uchwały Nr IX/75/2011 opowiedziało się 14 

Radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7 

Radni zgłosili następujące interpelacji.

- Pan Sławomir Bogucki: 

1) „Proszę aby członek kierownictwa „INTEMO” był zapraszany na sesje.”

2)  „Proszę  o  przekwalifikowanie  opiekunek  ze  szkolnych  autobusów  na  tzw.  „agatki”,  które 

przeprowadzają dzieci w pobliżu szkoły przez ulicę.”

-  Pan  Arkadiusz  Rybak  powiedział,  iż  jest  po  rozmowach  z  kierownikiem  ‘INTEMO”,  który 

poinformował,  ze  nie  jest  zainteresowany obecnością  na  sesjach  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie 

Kujawskim. Dodał, iż postara się na niego jednak w tej kwestii wpłynąć i przekonać do skorzystania 

z zaproszenia.

-  Pan  Burmistrz  –  Mirosław  Skonieczny powiedział,  iż  nad  wykorzystaniem  opiekunek  dzieci 

dojeżdżających do szkół autobusami zastanawiano się już, ale póki co, są one wykorzystywane jako 

opiekunki w świetlicach szkolnych.

- Pan Stanisław Pomianowski:

1) „Proszę o zamontowanie oświetlenia ulicznego na ul Piastowskiej, obok bloków i garaży z uwagi 

na fakt, iż wzrasta tam przestępczość.”

- ks. Dziekan Zbigniew Cabański – Proboszcz Parafii rzymskokatolickiej św. Jakuba Apostoła 

w  Piotrkowie  Kujawskim  poinformował,  iż  dnia  21  stycznia  nasza  parafia  będzie  gościć 

arcybiskupa  Celestino  Migliore  mianowanego  przez  papieża  Benedykta  XVI  nuncjuszem 

apostolskim.  

W zwiazku z tym zdarzeniem poprosił samorząd o jakąkolwiek pomoc w organizacji uroczystości 

związanych z jego przybyciem. Powiedział, że mile widziany będzie np. zakup flag watykańskich. 

Ks.  proboszcz  poprosił  także  o  pomoc  w  tworzeniu  dokumentacji  niezbędnej  do  pozyskania 

środków finansowych na budowę parkingu przy kościele z programu LEADER.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, iż z pewnością pomoc zostanie udzielona. 



Ad. 8

- Pan Władysław Rybarczyk – Kierownik Zakładu Komunalnego powiedział, iż jest zaskoczony, że 

Rada  nie  przegłosowała  pozytywnie  uchwały  odnośnie  ustalenia  górnych  stawek  za  odbiór 

nieczystości stałych. Dodał, iż w związku z tym Zakład Komunalny będzie musiał się wycofać z 

zakupu maszyny do prasowania selekcjonowanych śmieci. Co za tym idzie prawdopodobnie gmina 

będzie musiała zapłacić w przyszłym roku karę za nie wywiązanie się obowiązków, które nakłada 

na gminy ustawa  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Dodał, iż na naszym terenie nie 

działają inne zakłady unieszkodliwiające odpady komunalne gdyż Zakład Komunalny ma najtańsze 

usługi. Powiedział, że nie będzie proponował za wywóz nieczystości stałych podwyżki większej niż 

1 zł. Poprosił o wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad najbliższej sesji.

-  Pan  Burmistrz  –  Mirosław  Skonieczny  poinformował,  że  Zakład  Komunalny  jest  jednostką 

budżetową. Zatem jeśli w działalności Zakładu Komunalnego pojawią się straty to gmina będzie 

musiała je pokryć. Zaproponował aby podwyżkę do 11 zł plus VAT przyjąć na najbliższej sesji.

-  Pan Sławomir  Kawczyński zapytał  czy mieszkańcy sąsiednich gmin będą mogli  ubiegać się o 

wywóz nieczystości przez Zakład Komunalny z Piotrkowa Kujawskiego?

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział,  że  w  związku  z  tym,  ze  Zakład  Komunalny  jest 

jednostką budżetową gminy Piotrków Kujawski nie może brać udziału w przetargach w innych 

gminach.

- Pani Halina Wawrzyniak zapytała kto jest użytkownikiem terenu po kolejce wąskotorowej?

- Pan Sekretarz Miasta i Gminy – Jarosław Waszak odpowiedział,  ze w przyszłym roku będzie 

przeprowadzone postępowanie w sprawie sprzedaży tych terenów osobom, które je użytkują. 

-  Pan  Ryszard  Krysiński  podziękował  Radnym  za  wybranie  jego  osoby  na  ławnika  Sądu 

Rejonowego w Radziejowie. 

Ad. 9

Zamknięcie IX Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.50.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz
                       

                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej

                                                                                                   Arkadiusz Rybak

                                                                                             


